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Verdeling taken binnen college 
Dinsdag heeft het college afspraken gemaakt over de onderlinge taakver-
deling (de zogeheten portefeuilleverdeling). Het gaat daarbij om de taken 
waarvoor Annika van Klinken als wethouder verantwoordelijk is. Zij heeft 
vorige week donderdag laten weten haar functie na het zomerreces neer 
te leggen. Omdat zij door een voetbreuk op dit moment beperkt inzet is, 
heeft het college haar taken verdeeld over de overige collegeleden. 

De geactualiseerde (tijdelijke) 
taakverdeling vindt u ook op onze 
website. Kijk hiervoor bij de rubriek 
‘bestuur en politiek’. Het zomerreces 
gebruikt de vertrekkende wethouder 
om haar taken en dossiers zorgvul-
dig over te dragen. 

Waarneming
De taken die onder verantwoorde-
lijkheid van Van Klinken vallen zijn 
vanaf nu tot de benoeming van 
een opvolger op de volgende 
manier onder de collegeleden 
verdeeld:

Wethouder Steven van de Graaf 
- Recreatie en Toerisme 
- Wijkwethouder Eerbeek

Wethouder Pouwel Inberg 
- Sport 
- Cultuur

Wethouder Ingrid Timmer
- Participatie en inkomensondersteu-

ning (incl. schuldhulpverlening)
- Inburgering

Burgemeester Alex van Hedel
- Gebiedsgericht werken 

De gemeente Brummen is een kleine organisatie met korte lijnen. 
Ongeveer 180 mensen werken hier samen aan een toekomstbestendi-
ge, procesgestuurde organisatie. We doen dit onder het motto ‘Wij 
werken voor Brummen’. Momenteel zijn wij op zoek naar:

• Buitengewoon Opsporingsambtenaar 
• Concerncontroller
• Vakspecialist APV-vergunningen

Wil jij ook werken voor Brummen? Bekijk dan onze vacatures op 
www.werkeningelderland.nl/organisaties/gemeente-brummen. 

Vacatures

Raad: renoveer JOC-gebouw Eerbeek 
De gemeenteraad heeft € 125.000 uitgetrokken om nog dit jaar het 
voormalige JOC-gebouw in Eerbeek te renoveren. Dit met het doel dat de 
Eerbeekse jeugd weer een eigen ontmoetingsplek heeft. Het was een van 
de twee wijzigingen die de raadsleden vorige week donderdag aanbrach-
ten in de eerste bestuursrapportage over 2023. De tweede wijziging had 
te maken met veilige fietspaden. De raad besloot om al dit jaar te starten 
met het opstellen van een uitvoeringsplan om de fietsroute Eerbeek-Zutp-
hen verkeersveiliger te maken. 

De gemeenteraad stelde vorige week 
donderdag ook unaniem het 

jaarverslag 2022 vast. Dit financieel 
verslag over 2022 werd wel aange-

past op basis van een door de 
auditcommissie aangedragen 
wijziging. Strekking hiervan is dat er 
naast diverse toevoegingen aan 
bestemmingsreserves, een bedrag 
van € 2.073.304 wordt toegevoegd 
aan de algemene reserves. De 
gemeente Brummen kan hierdoor 
beschikken over een ruim voldoende 
weerstandsvermogen. 

Eveneens eensgezind stelden de 
raadsleden drie verordeningen vast: 
de financiële verordening, de 
controleverordening en de verorde-
ning gericht op onderzoeken naar 
doelmatigheid en doeltreffendheid 
van het bestuur. Wel besloot de raad 
in de financiële verordening het 
drempelbedrag te verlagen van 
250.000 naar 100.000 euro. Vanaf 
dit bedrag heeft het college de plicht 
om de gemeenteraad (buiten de 
tussentijdse rapportages om) actief te 
informeren als er sprake is van een 
(financiële) afwijking op basis van de 
vastgestelde begroting. Renovatie en verduurzaming van het jeugdhonk wordt dit jaar opgepakt.

Raad schetst ‘perspectief’ voor Programmabegroting 2024
In het najaar stelt de gemeente de programmabegroting voor het komend 
jaar op. De gemeenteraad geeft daarvoor de uitgangspunten aan in juni. 
Dit doen de raadsleden op basis van de Perspectiefnota. Na een uitgebreid 
inhoudelijk debat besloot de raad afgelopen donderdag unaniem de 
Perspectiefnota 2024-2027 vast te stellen. Deze nota werd gewijzigd met 
3 amendementen (tekstwijzigingen). Ook riep de raad (via zogenoemde 
moties) het college op enkele zaken op te pakken. In totaal 8 moties 
kregen een meerderheid van de stemmen. 

Er waren uiteenlopende thema’s die 
gedurende het debat aan bod 
kwamen. Denk aan de veerpont, het 
belang van digitale informatie, 
woningbouw en samenwerking. 
Diverse onderwerpen raakten ook 
het vraagstuk waar de grens ligt 
tussen de (financiële) verantwoorde-
lijkheid van de raad en die van het 
college. Dit kwam uiteindelijk tot 
uiting in de vaststelling van een 
tekstwijzing in de perspectiefnota 
waarin de raad aangeeft dat naast 
een mogelijke verhoging van de 
Ozb ook uitdrukkelijk gekeken moet 
worden naar de mogelijkheid om de 
gemeentelijke uitgaven te verlagen. 

In een motie werd het college 
gevraagd in de toekomst via een 
notitie per taakveld inzicht te geven 
of de uitgaven verplicht zijn en of er 
vrijheid is voor politieke keuzes. 

Aanscherping
Op verzoek van de raad werd een 
tekstgedeelte in de Perspectiefnota 
aangescherpt, waarbij het terugwin-
nen van vertrouwen van inwoners in 
de politiek centraal staat. Ook werd 
een passage aangepast over een 
voorgestelde investeringskrediet 
over de technische installatie van de 
raadszaal. De raad wenst eerst een 
grondige analyse en verdere 

onderbouwing, voordat tijdens de 
begrotingsbehandeling dit najaar 
over dit onderwerp een besluit 
wordt genomen. 

Werk aan de winkel
Van de in stemming gebrachte 
moties, werden er uiteindelijk 8 door 
de gemeenteraad aangenomen. Met 
een motie roept de raad het college 
op een actie te ondernemen. Zo 
vraagt de raad het college om zo snel 
mogelijk de nota Ruimtelijke kwaliteit 
te actualiseren. Maar ook wenst de 
raad een concreet plan dat moet 
leiden tot een ambitieuzere samen-
werking met andere gemeenten en 
partners, op verschillende beleidster-
reinen. Ook als het gaat om het 
werven van nieuw personeel roept de 
raad het college op hierover afstem-
ming te zoeken met buurgemeenten. 
In weer een andere motie roept de 
raad het college op om de extra 
rijksgelden voor klimaatbeleid vanaf 
2024 zoveel mogelijk te gebruiken 

voor aanvullende maatregelen voor 
klimaat- en energiebeleid. Dit met 
extra aandacht voor de woning-
bouwopgave.

Op het sociale terrein werden er ook 
enkele moties aangenomen. Zo 
roept de raad het college op 
voortvarend te onderzoeken welke 
inwoners (negatief) worden geraakt 
door het nieuwe kwijtscheldingsbe-
leid. En met een voorstel te komen 
hoe deze groep direct en financieel 

kan worden gecompenseerd binnen 
de wettelijke mogelijkheden.
Tenslotte vraagt de raad inzicht in 
de arrangementen die er mogelijk 
zijn om inwoners te stimuleren 
gezonder te leven. En voor 1 januari 
2024 wil de raad weten welke acties 
de gemeente onderneemt om niet 
alleen een ‘regenbooggemeente’ te 
zijn, maar ook concreet acties 
onderneemt om vorm te geven aan 
een inclusieve samenleving, waarin 
iedereen zich thuisvoelt.

‘Niet roken en niet drinken onder de 18’, ook in de zomer!?
Het is weer bijna zomer(vakantie). 
Dat betekent zonnen, ijs eten, 
BBQ’en, chillen. Een heerlijke tijd, 
ook om nieuwe dingen uit te 
proberen. Misschien komt u kind 
deze zomer voor de vraag te staan: 
‘Zal ik ook een keertje roken of een 
biertje of wijntje proberen?’ Om uw 
kind te helpen om dan ‘nee’ te 
blijven zeggen, is duidelijkheid als 
ouder belangrijk. Dus niet roken en 
niet drinken, ook NIX in de 
vakantie. 

Dat klinkt gemakkelijker gezegd dan 
gedaan. Maar wellicht vindt u het 
best moeilijk om dit te bespreken 

met uw kind. Of vraagt u zichzelf af 
of dit soort afspraken nou wel zo 
nodig zijn. Het kan ook zijn dat u 
denkt dat afspraken maken geen zin 
meer heeft, omdat uw kind al vaker 
gerookt of alcohol gedronken heeft. 

Kijk dan eens op www.nix18.nl. 
Daar staan tips over hoe u met uw 
kind kunt praten over alcohol en 
roken. Er zitten er zeker een paar bij, 
die bij u passen! Op naar een 
prachtige zomer van NIX!
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Voortgangsrapportage RES
De RES-regio Stedendriehoek zet goede stappen om de klimaatdoelen te 
halen. Tegelijkertijd gaan we door op het ingeslagen pad om tot nog meer 
opwek van duurzame zonne- en windenergie te komen. Deze groei van 
duurzame opwek in onze regio wordt steeds meer zichtbaar. Vooral als het 
gaat om het realiseren van Zon op Land. Dat is een van de conclusies uit de 
eerste voortgangsrapportage van de Regio Stedendriehoek die is vastgesteld 
door de colleges van de betrokken gemeenten, waterschappen en provincie 
in onze regio. 

RES staat voor Regionale Energie 
Strategie. De Regio Stedendriehoek 
- voorheen Cleantech Regio - is een 
van de dertig Nederlandse energie-
regio’s. In 2021 hebben alle 
RES-regio’s voor de eerste keer 
beschreven wat hun bijdrage is aan 
het halen van het landelijke doel. 
Dat doel is om in 2030 35 Terawat-
tuur, afgekort TWh, duurzame 
zonne- en windenergie op te 
wekken. Dit is één van de afspraken 
die zijn gemaakt in het Klimaatak-
koord. De RES 1.0 van de Regio 
Stedendriehoek is eind 2021 
vastgesteld door alle betrokken 
gemeenteraden, Provinciale Staten 
en Algemeen Besturen van de 
waterschappen Vallei en Veluwe en 
Rijn en IJssel. Daarin is de ambitie 
opgenomen om vanaf 2030 elk jaar 
1,07 TWh duurzame elektriciteit op 
te wekken. Dat noemen we ons 
bod, de bijdrage aan het halen van 
het landelijke doel.

Toenemende urgentie 
In deze voortgangsrapportage 
geven we aan hoe ver wij staan met 
de realisatie van ons bod en geven 

wij een doorkijk naar 2030. Jan 
Willem Wiggers, voorzitter van de 
Stuurgroep RES Stedendriehoek, is 
voorzichtig positief: “Het is nog te 
vroeg om aan te geven of we onze 
ambities kunnen realiseren. Duidelijk 
is dat we stappen maken, maar we 
moeten de komende tijd stevig aan 
de slag om de ambities waar we 
gezamenlijk voor staan  te realise-
ren.” De urgentie voor opwek van 
duurzame energie is sinds de 
vaststelling van de RES 1.0 alleen 
maar gegroeid. Door de stijgende 
energieprijzen, wens voor onafhan-
kelijkheid en de aangescherpte 
klimaatambities van het Rijk.

Energietransitie maken we samen 
Voorzitter Wiggers: “Er zijn bijvoor-
beeld knelpunten die het extra 
moeilijk maken om onze ambities 
voor 2030 te realiseren. De instand-
houdingsplicht van de wespendief 
maakt het op korte termijn niet 
mogelijk om in onze regio windiniti-
atieven te realiseren op en nabij de 
Veluwe. Het windbod blijft dan ook 
achter op ons bod. Maar ook de lan-
delijke problematiek van netconges-

tie heeft weerslag op de realisatie 
van onze ambities. Voornamelijk op 
de ambities voor grootschalige Zon 
op Gebouw projecten en de kans 
voor realisatie van Zon op Land. De 
realiteit is tegelijkertijd dat onze 
leefomgeving gaat veranderen als 
gevolg van de energietransitie. Maar 
ook andere opgaven zoals woning-

Samen strijd aan gaan tegen ondermijning
Vorige week donderdag(avond) hebben 28 bedrijven en 21 woningen in 
onze gemeente onaangekondigd bezoek gehad. Medewerkers van politie 
en gemeente voerden deze controle uit als extra actie in de week van de 
ondermijning. Er werd vooral gecontroleerd op leegstaande panden en of 
er horeca-activiteiten plaatsvonden die in strijd zijn met de wet- en 
regelgeving. 

Na afloop van deze extra handha-
vingsactie liet burgemeester Van 
Hedel weten dat deze succesvol is 
verlopen. “Er werden slechts enkele 
kleine overtredingen geconstateerd. 
Maar het is goed om met onze 
partners samen gecoördineerde 
acties uit te voeren. Zo blijven we 
alert en vergroten we de bewust-
wording over ondermijning.”

Onwenselijk
Waarom werden er tijdens de 
gecoördineerde handhavingsactie 
juist leegstaande panden bezocht? 
Van Hedel:  “In toenemende mate 
worden juist leegstaande gebouwen 
gebruikt voor zaken die niet mogen. 
Denk aan hennepplantages of 
drugslaboratoria. Maar ook kunnen 
in leegstaande panden mensen 
verblijven die liever onder de radar 
blijven. Of dat er illegale arbeidsmi-
granten in gehuisvest worden. Ook 
deze vorm van illegale bewoning 
willen we in onze gemeente 
bestrijden.” 

Week van de ondermijning
Van 19 tot en met 25 juni werd er 
landelijk extra aandacht besteed aan 
ondermijnende criminaliteit. Tijdens 
deze Week van de Ondermijning 
werden inwoners en ondernemers 
via extra voorlichting bewust 
gemaakt van de negatieve impact 
van ondermijning. “Ondermijnende 
criminaliteit lijkt misschien een 
‘ver-van-mijn-bedshow’, maar niets 
is minder waar,” legt de burgemees-
ter uit. “Ondermijning komt overal 
voor, in alle lagen van de bevolking. 

Ook op plekken waar je het 
misschien niet verwacht.” 

Verhalen en actief melden
Op de website stopondermijningsa-
men.nl kunt u uiteenlopende 
verhalen lezen over ondermijning. 
Echt gebeurde verhalen waarbij 
‘gewone’ burgers betrokken raakten 
in situaties die niet door de beugel 
kunnen. En heeft u een ‘niet pluis 
gevoel’? Heeft u het vermoeden dat 
iets niet in de haak is? 

Meld het dan:
- Bel de politie 0900-8844 (bij spoed 

112)
- Anoniem melden? Bel dan naar 

Meld Misdaad Anoniem: 0800-
7000 of vul het tipformulier in op 
www.meldmisdaadanoniem.nl.

Oproep: houd papierfabriek De Hoop open
Samen met de provincie Gelderland heeft het College van burgemeester 
en wethouders in een brief de hoofddirectie van Stora Enso opgeroepen 
om papierfabriek De Hoop in Eerbeek niet te sluiten. Namens de provincie 
laat gedeputeerde Jan Markink weten: “Het besluit heeft ons enorm 
verrast en diep teleurgesteld. Er staan honderden banen op het spel. We 
willen in gesprek met het moederbedrijf.”

Donderdag 15 juni maakte het Finse 
bedrijf Stora Enso bekend papierfa-
briek Stora Enso De Hoop Mill in 
Eerbeek te willen sluiten. Hierdoor 
verliezen mogelijk 185 mensen hun 
baan. Indirect staan er ook veel 
banen op het spel, bijvoorbeeld in 
het transport. “Een sluiting van de 
fabriek is heel ingrijpend voor de 
betrokken  medewerkers en hun 
familie. En wat dacht je van de 
onzekerheid die het meebrengt voor 
medewerkers die namens toeleve-
ranciers voor de papierfabriek 
werken. Dit voorgenomen besluit 
kan dus heel ingrijpend zijn voor de 
gemeenschap van Eerbeek en 
omgeving,” laat wethouder Steven 
van de Graaf weten.  

Samenwerken
Het belang van de papierindustrie 
voor de werkgelegenheid en 
economie in Gelderland is groot. De 
provincie en gemeente investeerden 
de afgelopen jaren daarom veel tijd 
en geld in het programma Eer-
beek-Loenen 2030. Daarin werken 
de overheden samen met bedrijven 
in de papierindustrie om het 
vestigingsklimaat te versterken en 
een betere balans te zoeken tussen 

de bedrijven en de leefbaarheid voor 
inwoners.

LCE: pas op de plaats
Stora Enso De Hoop Mill is de 
grootste papierproducent in Eerbeek 
en een belangrijke partner in 
verschillende projecten in het 
samenwerkingsprogramma, 
waaronder de bouw van een 
gezamenlijk logistiek centrum voor 
de papierfabrieken. Binnenkort zou 
een voorstel hiervoor ter vaststelling 
worden voorgelegd aan Provinciale 
Staten. In overleg met gemeente 
Brummen en betrokken onderne-
mers heeft het provinciaal bestuur 
besloten dit proces tijdelijk stil te 
leggen tot er meer duidelijkheid is 
over de voorgenomen sluiting van 
papierfabriek De Hoop Mill.

Andere projecten gaan door
Alle andere projecten in het 
programma gaan gewoon door, 
zoals de verbeterde inpassing van 
papierfabriek Folding Boxboard, het 
wegennet, de herontwikkeling van 
het Burgersterrein, Spoorzone en 
Kerstenterrein en de proef met een 
Waterrotonde. Lees meer op 
www.eerbeekloenen2030.nl. 

bouw, ruimte voor de landbouw en 
om te ondernemen, mobiliteit en 
natuurontwikkeling hebben invloed 
op onze leefomgeving. Allemaal 
thema’s die zorgvuldig in de 
beperkte ruimte moeten worden 

ingepast met behoud van ons 
landschap. Daarom is het belangrijk 
dat we deze energietransitie met 
elkaar doen: bedrijven, inwoners en 
overheid. Het gaat uiteindelijk om 
onze gezamenlijke leefruimte.”

Luchtfoto met zicht op zonnevelden in de regio Stedendriehoek.
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Kort nieuws

Raad besloot…
Gisteravond was de besluitvormende raadsvergadering. Een volle agenda met 
15 concrete voorstellen. Welke besluiten heeft de gemeenteraad genomen? U 
leest het in het nieuwsbericht op onze website brummen.nl. Binnenkort staan 
ook de besluitenlijst én het audioverslag van de vergadering op de pagina van 
de gemeenteraad op brummen.nl.

Lange Termijn Agenda
Over welke onderwerpen buigen de 19 raadsleden zich dit najaar en in 2024? 
Dat is te lezen in een actuele versie van de Lange Termijn Agenda (LTA). Deze 
staat op de webpagina van de gemeenteraad: brummen.nl/gemeenteraad.

Nominatie Voedselbos Nieuwe Erven
Wethouder Inberg heeft Voedselbos Nieuwe Erven namens gemeente 
Brummen gefeliciteerd. Dit burgerinitiatief is namelijk één van de zes genomi-
neerden voor de Steenbreektrofee 2023. Dit is een landelijke verkiezing 
waarbij inspirerende voorbeeldprojecten, die laten zien hoe groen en water op 
een praktische manier worden benut, in het zonnetje worden gezet. De 
bekendmaking van de prijs is op woensdag 11 oktober in het Nederlands 
Openluchtmuseum in Arnhem. Lees meer op brummen.nl. 

Omgevingsvergunning
• Verleend reguliere omgevingsver-

gunning, het isoleren van het dak 
aan de buitenkant van de woning, 
Willem de Merodestraat 24 in 
Eerbeek

• Verleend reguliere omgevingsver-
gunning, het kappen van een 
beuk verleend met herplant, 
Spoorstraat 2, Brummen.

• Verleend reguliere omgevingsver-
gunning, het bouwtechnisch 
splitsen van de woning en winkel, 
Molenstraat 2, 2A in Eerbeek

• Verleend reguliere omgevingsver-
gunning, het bouwen van een 
woning en het aanleggen van een 
uitrit, De Pothof 5 in Brummen

• Verleende uitgebreide omgevings-
vergunning, de bouw van een 
werktuigenberging, Hoevesteeg 2 
in Tonden

• Verleend reguliere omgevingsver-
gunning, het plaatsen van 
welkomstpanelen, diverse locaties 
in de gemeente Brummen

• Ingediende aanvraag Reguliere 
omgevingsvergunning, het 

plaatsen van een dakkapel, 
Papiermolen 34 in Eerbeek

• Ingediende aanvraag reguliere 
omgevingsvergunning, het 
bouwen van een woning, Sophia 
van Württemberglaan 5 in 
Eerbeek

• Melding Activiteitenbesluit 
milieubeheer, voor het plaatsen 
van een werktuigenberging en het 
uitbreiden met jongvee, Hoe-
vesteeg 2 in Tonden

Bekendmakingen op overheid.nl

Dit is een beknopt overzicht van de bekendmakingen op overheid.nl van afgelopen week. Kijk voor de 
volledige en officiële bekendmakingen op www.overheid.nl.

GemeenteThuis is een uitgave van 
de gemeente Brummen. Vragen of 
opmerkingen? Geef dit dan door via 
mailadres voorlichting@brummen.nl. 

E-mail: gemeente@brummen.nl
Tel. 0575 - 568 233
Website: www.brummen.nl

Gemeentehuis Brummen
Engelenburgerlaan 31 
6971 BV Brummen
Postbus 5, 6970 AA Brummen

Servicepunt Eerbeek 
Stuijvenburchstraat 66 
6961 CW Eerbeek

Openingstijden
Kijk op www.brummen.nl en  
maak een afspraak. 

Programmateam 
Ruimte voor Eerbeek 
ruimtevooreerbeek@brummen.nl
www.brummen.nl/ruimtevooreerbeek

Team voor Elkaar
info@teamvoorelkaar.nl
Tel. 0575-568 568 (09.00-12.00 uur)

Team voor Elkaar houdt op dinsdag 
en donderdag spreekuur in Eerbeek 
(Tjark Riksgebouw, Derickxkamp 2a) 
en op woensdag in Brummen (Plein 5). 

Afspraak spreekuur
Bel naar 0575-568 568 voor het 
maken van een afspraak.

Colofon

Aanpassing openingstijden zomerperiode
Het Servicepunt is maandag 3 juli tot en met zondag 20 augustus 
gesloten. Dit vanwege de zomervakantie. De spreekuren van Burgerzaken 
in Eerbeek (maandagmiddag en woensdagochtend) vinden in deze 
periode plaats in het gemeentehuis in Brummen.  

De openingstijden van de balie Burgerzaken in Brummen zijn in deze 
periode als volgt: 
Maandag 14:00 – 16:30 uur
Dinsdag 14:00 – 16:30 uur
Woensdag 08:30 – 12:30 uur
Donderdag 14:00 – 16:30 uur 17:30 – 19:30 (even weken)
Vrijdag 08:30 – 12:00 uur

Koel in de zomer, warm in de winter
Isoleren maakt uw huis comfortabel en energiezuinig. Dat is niet alleen 
prettig voor uzelf, maar ook voor uw portemonnee. Met isolatie krijgt uw 
huis een extra laag die warmte goed tegenhoudt. U heeft het dan behaag-
lijk warm in de winter, en lekker koel in de zomer. Meer warmte vasthou-
den betekent minder stoken. Zo bespaart u aanzienlijk op uw gasverbruik. 
Het betekent ook minder koelen. Dat scheelt elektriciteit. Na goede 
isolatie is uw huis ook klaar voor lage temperatuurverwarming en voor 
verwarmen zonder aardgas.

U kunt tot en met 19 juli meedoen 
met de isolatieactie van de gemeen-
te Brummen in samenwerking met 
BrummenEnergie. Met deze actie 
krijgt u betrouwbare informatie over 
isolatie. Er is een subsidie van 
€ 1.460 beschikbaar.

Lokale bedrijven doen mee
Samen met bedrijven in de buurt, 
doen we u een aanbod voor isolatie 

van vloeren, spouwmuur, dak en 
zolder. En voor het vervangen van 
enkel- of oud dubbelglas in uw 
woning. Speciaal voor woningeige-
naren met een slecht geïsoleerde 
woning (energielabel D, E, F of G) 
en een lagere WOZ-waarde (onder 
gemiddelde van € 379.000). 

Meer informatie
Wilt u meer weten over deze 

isolatieactie? Bezoek dan de website 
van BrummenEnergie via www.
brummenenergie.nl. In het najaar 
organiseren we een volgende 
isolatieactie met een informatieavond.

We blijven de biodiversiteit stimuleren 
Afgelopen periode deden we mee aan Maai Mei Niet zodat we op een 
makkelijke manier de biodiversiteit konden stimuleren. Omdat het zo 
succesvol was, hebben we deze actie verlengd in juni. Zo zorgden we dat 
ook in juni veel insecten, vogels en andere dieren nog konden profiteren 
van deze extra schuilplekken, voedsel en mogelijkheid tot voortplanting.

Dit weekend begint de maand juli en wordt het tijd om te starten met 
maaien. We gaan dit bij de betreffende grasvelden gefaseerd doen. Dat 
betekent dat we in de eerste helft van juli ongeveer 20 tot 25% van de 
velden ongemaaid laten staan. Hier kunnen dan nog steeds insecten, vogels 
en andere dieren voedsel en schuilplekken vinden. De niet-gemaaide delen 
maaien we rond oktober af. Zo blijven we de biodiversiteit stimuleren.

Te gast in de uiterwaarden
Het is weer heerlijk weer, dus wordt 
er de laatste tijd goed gebruik 
gemaakt van de mogelijkheden die 
Tichelbeekse waard en de uiter-
waarden van Cortenoever te bieden 
hebben. Het is goed om te beden-
ken dat de natuur niet alleen een 
plek is voor ons om van te genie-
ten, maar ook een plek is om te 
onderhouden. Samen houden we 
immers onze gemeente schoon en 
groen. Grote delen zijn niet bedoeld 
voor recreatie. Dat houdt in dat u er 
heerlijk kunt wandelen, maar 
bijvoorbeeld niet mag barbecueën 
of picknicken. Dit mag niet, omdat 
afval niet goed is voor de flora en 
fauna. 

Mocht u niet precies weten in wat 
voor een gebied u zich bevindt, of 
welk gebied u gaat betreden en 
welke regels er gelden? Dan staan er 

bordjes aan het hek met uitleg. 
Lekker vissen in dit gebied is ook 
geen enkel probleem, maar zorg 
ervoor dat je de jachtopzichters de 

juiste vispas kunt laten zien. Op die 
manier kunnen we met z’n allen zo 
lang mogelijk van deze prachtige 
uiterwaarden genieten! 


